
Beste collega, 

Graag de brief inboeken. 

Met vriendelijke groet, 

Secretaresse bestuur 

/ Kerkstraat 27, 6901 AA Zevenaar 
(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
(geanonimiseerd)

ZEVENAAR Postbus 19, 6900 AA Zevenaar 

www.zevenaar.nl 

  

van: B <secretaris.boemelburcht@gmail.com> 

Verzonden: vrijdag 20 oktober 2023 14:05 

Aal 

cc: 

Onderwerp: Brief college B&W bouwlocaties carnaval 

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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Graag zou ik de bijgaande brief voor het college van B&W die ik in mei per post heb verstuurd, 

nogmaals onder de aandacht brengen. 

  

  

Het zou mooi zijn als onze zorgen ook bij de raad onder de aandacht zouden kunnen worden 

gebracht, want ik heb onlangs vernomen dat de brief daar niet bekend of besproken is. 

Bij voorbaat hartelijk bedankt! 

Met vriendelijke groeten, 

Namens het bestuur van de St. GZK Boemelburcht, 

secretaris, 

   

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)
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E-mail: secretaris@boemelburcht.info 
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(geanonimiseerd)

(geanonimiseerd)



Aan het college van B&W, 

Kerkstraat 27, 

6901 AA Zevenaar. 

Betreft: Toekomst cultuur carnavalsoptochten - bouwlocaties 

Zevenaar, 25 mei 2023 

Geacht College, 

Hierbij willen wij graag bij u onder de aandacht brengen dat het bouwen van praalwagens in de 

gemeente Zevenaar en de omringende gemeenten onder hele grote druk staat door de regelgeving 

en maatschappelike ontwikkelingen. 

De camavalstraditie van het samen bouwen van praalwagens en meedoen met de optocht is 

immaterieel erfgoed. Daarnaast brengt het bouwen mensen samen, jong en oud, en zorgt het voor 

saamhorigheid en verbondenheid tussen de inwoners in de gemeente en omliggende dorpen en 

vergroot het de leefbaarheid. 

Daarom willen wij de noodklok luiden en om aandacht hiervoor bij de gemeente te vragen. Wij hopen 

dat u oog heeft voor dit probleem. 

Het aantal bouwlocaties voor de carnavalsaftochten is in de afgelopen jaren drastisch afgenomen en 

neemt nog steeds verder af. Dit speelt niet alleen in de gemeente Zevenaar en omliggende dorpen, 

maar ook in veel andere gemeentes in Nederland 0.a. doordat veel agrarische bebouwing door allerlei 

regelingen wordt gesloopt. 

Onze gemeente en de buurtgemeenten zijn daamaast ook hard getroffen door grote infrastructurele 

projecten waardoor nog veel meer agrarische bedrijven zijn verdwenen. 

Er zijn geen mogelijkheden voor nieuwe jeugdgroepen. Er zijn bestaande groepen die dit jaar niet 

gebouwd hebben omdat ze geen bouwiocatie meer hebben. Er komen geen nieuwe groepen meer 

bij omdat er nergens bouwplekken zijn te vinden. 

Eris ook al veel gesloopt vanwege de komst van de A15 en wordt er binnenkort nog een bouwiocatie 

voor meerdere groepen vanwege de A15 in Groessen gesioopt. 

Dit jaar waren er in Nijmegen vooral loopgroepen vanwege gebrek aan bouwruimte. En zo was er dit 

jaar in Groesbeek ook een groep die al 25 jaar een wagen had gebouwd die dit jaar geen 

bouwiocatie had kunnen vinden en niet mee deed met de optocht. 

Bij de optocht in Beek gaven meerdere groepen in de optocht aan dat ze op zoek waren naar een 

bouwlocatie. Het is maar zeer de vraag hoe lang de Griethtreejers nog op hun bouwlocatie in 

Groessen kunnen bouwen, omdat er binnen een paar jaar waarschijnlijk huizen worden gebouwd en 

het is ook zeer de vraag hoe het andere groepen in de gemeente Zevenaar de komende jaren zal 

vergaan 

     
  (geanonimiseerd)

Boemelburcht 

[Email: secretaris@boemelburcht.info 



Ook wij van de Stichting GZK Boemelburcht hadden afgelopen jaar geen stalling meer voor de grote 

Prinsenwagen en moesten wij daar afscheid van nemen. Gelukkig konden wij een prinsenwagen van 

de Paverts uit Zeddam huren die de optocht t week eerder hebben. De stalling voor de 

jeugdprinsenwagen die wij ook gebruiken voor de Boemelparade en waarmee wij langs de scholen in 

Zevenaar gaan zal in de toekomst waarschinlijk gesloopt worden. 

De gehuurde prinsenwagen hebben wij na de optocht in Zeddam naar boerderij Lemm aan de 

Ooysedijk gereden om die daar van onze ogo's etc. te kunnen voorzien. De komende jaren zal de 

loods van boerderij Lemm zeer waarschijnlijk ook verdwijnen en zullen wij daarvoor ook op zoek moeten 

naar een nieuwe locatie. 

Voor de toekomst van het carnaval zijn goede bouwplekken en stalingen van groot belang 

Wij begrijpen dat dit probleem niet eenvoudig is op te lossen en er niet gelijk een loods kan worden 

gebouwd al zou een loods waar meerdere groepen kunnen bouwen en de jeugd ook een eigen plek 

heeft de ultieme oplossing zijn. Maar misschien is het bijvoorbeeld mogelijk om toe te staan dat het 

bouwen van carnavalswagens in de komende jaren op een groter aantal locaties wordt toegestaan. 

Om daarmee te helpen voorkomen dat er in de komende jaren nog meer groepen zouden moeten 

stoppen. 

Wij zouden in ieder geval graag met de gemeente in gesprek gaan en zien dat de gemeente oog 

heeft voor deze camnavaktraditie en het belang daarvan. 

Namens het Bestuur van GZK Boemelburcht, 

Secretarís St. GZK Boemelburcht, 

Mobiel: 

secretaris@boemelburcht.nl 
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